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朝陽科技大學
092學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1897
	Course Number
	1897

	授課教師
	李昭毅
	instructor
	,

	中文課名
	台灣史
	Course Name
	Taiwan History

	開課單位
	校訂必修(四日)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	生長在台灣的人，應該知道台灣的歷史，前瞻台灣未來的發展必須從台灣的過去中尋找蜘絲馬跡，從豐厚的文化內涵中凝聚廿一世紀台灣人的共識。本課程目的旨在讓學生透過台灣史的教學，了解自己生長土地的民情風俗和宗教文化，藉此共同的歷史記憶，達到愛護鄉土和惜環境的情操。
	Objectives
	In recent years Taiwan has experienced a powerful burgeoning of native consciousness.  As the people turn toward their roots with newfound nostalgia, study on Tawian’s history, and area of ever-increasing activity, has at last come into vogue.

	教材
	以授課為主，輔以分組討論，提高上課參與感。
	Teaching Materials
	The course is based on lectures with a certain group presentations in order to make students participated more.

	成績評量方式
	平時成績20%（上課表現15%，出缺席5%）、分組報告40%（預報10%，口頭20%，結報10%）、期末考40%。
	Grading
	ordinary grade(20%), group presentation(40%),final exam(40%)

	教師網頁
	 

	教學內容
	本課程主要介紹臺灣的歷史發展脈絡，內容含括政治沿革、經濟開發、社會變遷、文化特質等，以期建立對臺灣的基本認識。
	Syllabus
	The course is designed to introduce the skeleton of Taiwan historical development. It includes the past history of politics, the exploitation of economics, the transition of society, and characteristics of culture, etc.. in order to build up the basic knowledge about Taiwan.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

